
 

 

Küldöttgyűlés 
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Emlékeztető 

2025. március 25. (17:04 -17:40 ) 

Helyszín: Microsoft Teams 

 
 
 
Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről: 
 

1. Görner Luca 

2. Hauser Bernát Balázs 

3. Horváth Bence Kristóf 

4. Horváth Jázmin 

5. Izápy Anna 

6. Juhász Janka Liliána 

7. Kun Kitti 

8. Nagy Erzsébet Anna 

9. Németh Emese Virág 

10. Orbán Ákos 

11. Várkonyi Balázs 

12. Tóth Fanni 

13. Zenkl Zsanna 
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Jelenlévők az Elnökség részéről: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca    Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté    Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

9. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

10. Tóth Huba Benedek   Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

11. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

 
 
Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről: 
 

1. Molnár Zille  

2. Szóráth Blanka  

 

Vendégek: 

1. Gál Enikő 

2. Kubik Eszter 

  

     Lillik Dóra 17:04-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az Ellenőrző 
Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 13 
mandátummal határozatképes. Szóráth Blanka elmondja, hogy a meghívó és a szükséges 
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Lillik Dóra felkéri Szóráth Blankát a jegyzőkönyv 
vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Az Elnökség beszámolója 

2. Egyebek 
 
A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag 
elfogadja. 
 

1. Az Elnökség beszámolója 
 

Lillik Dóra röviden összefoglalja a beszámolóját. Elmondja, hogy részt vett a 
rektorválasztó Szenátusi ülésen, ahol összesen 3 induló volt, és Darázs Lénárdot választották 
az egyetem következő rektorává. Január során több alkalommal egyeztetett az EHÖK 
elnökségével és a Kancelláriával a Gólyatábor kapcsán. Sikeresen lezajlott a Hallgatói 
Önkormányzat Összetartása, amelynek két fő célja volt. A csapatépítés mellett lehetőség 
adódott szakmai kérdések megvitatására és hosszútávú tervek megbeszélésére. Megosztja, 
hogy fontosnak tartja az utánpótlást, és hamarosan tanulmányai végére ér, így felkérte Gál 
Enikőt arra, hogy induljon a tavaszi választáson és szervezzen egy csapatot, így 1 jelölttel már 
biztosan lehet számolni a választáson. Lillik Dóra arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy 
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.  

 
Könczöl Luca köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Megosztja, hogy január 21. és február 11. között Lillik Dórával együtt 
megtartották a tisztségviselői elbeszélgetéseket, amely során a tisztségviselők számára 
lehetőség adódott a visszajelzésre. Február 5. és 19. között segédkezett a rendszeres szociális 
támogatások bírálásában. Az elmúlt időszakban sokat foglalatoskodott az Összetartás hétvége 
szervezésével, ami sikeresen lezajlott Szolnokon, és a csapatépítő programok mellett szakmai 
szekciókon vehettek részt a tisztségviselők. Március 22-én megszerkesztette az Elnökségi 
beszámolót. Könczöl Luca arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. 
A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Andrónyi Réka  is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja 

a beszámolóját. Beszámol arról, hogy január 22-én sikeresen lezajlott az ELTE SEK Nyílt 
nap, emellett elkezdték szervezni a Savaria Egyetemi Központ Tavaszi Egyetemi Napok 
rendezvényt, amely kapcsán részt vett Választmányi üléseken. Andrónyi Réka arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 
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Szigeti Dominika  is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Elmondja, hogy január elején sor került a Bogdánfy utcai épület 
büféjének megnyitására, amit egy próbaidőszak követett. A hallgatói és oktatói visszajelzések 
alapvetően pozitívak voltak, azonban az ELTE Sport Kft. részéről kedvezőtlen visszajelzés 
érkezett, így a büfé nem fog tovább üzemelni, azonban igyekszenek alternatívát keresni a 
közösségi terek kialakítása érdekében. Február során megtörtént a NAPKAZY kifestése és a 
kárpittisztítás az Animátori Kör tagjai által, emellett februárban és márciusban az Animátori 
Kört érintő fejlesztések kapcsán egyeztetett több alkalommal Tóth Huba Benedekkel és 
Kovács Noémivel, illetve a Hallgatói Önkormányzat Összetartása nagy sikerrel zajlott le. 
Szigeti Dominika arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A 
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Nagy Anna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Megosztja, hogy február során sikeresen lezajlott a rendszeres szociális 
támogatások és alaptámogatások bírálása, ezt követően a hiánypótlásokkal foglalatoskodott, 
és jelenleg zajlik a fellebbezési időszak. A Kari tudományos, kulturális és sport pályázatok 
továbbra is pályázhatóak, illetve a weblap mellett a Neptun felületén is elérhetőek. A Kari 
Ösztöndíj Bizottság megszavazta a tavaszi kari Demonstrátori és Tudományos Diákkör 
konferencián elért helyezésért pályázat kiírásait, emellett jelenleg zajlik a Több lett? 
Maradhat! adománygyűjtés. Március végén fog sor kerülni a Mindenki Segít Napok esemény, 
amelyre gőzerővel készülnek, illetve február 28. és március 2. között részt vett a Hallgatói 
Önkormányzat Összetartásán. Nagy Anna arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

  
Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Beszámol arról, hogy részt vett a rendszeres szociális támogatások bírálásában, 
emellett elkezdődtek a heti rendszerességgel zajló főszervezői megbeszélések, amely kapcsán 
többek között a Gólyatábor szervezésével, szponzorokkal, fellépőkkel és az igénylő 
kitöltésével foglalatoskodik. Február során részt vett egy EHÖK Gazdasági Bizottsági ülésen, 
ahol a Gólyatábor költségvetési keretével és a negyedéves költségvetési felterjesztésekről 
esett szó. Mindezek mellett részt vett EHÖK, HÖOK és főszervezői megbeszéléseken. Szántó 
Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja. 
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Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját.  Elmondja, hogy  sokat foglalatoskodott a weblap fejlesztésekkel, emellett az 
elmúlt időszak nagyobb eseményeinek promotálására is sor került, mint például a rendszeres 
szociális támogatások Facebook eseménye, a Bogdánfy utcai épület büféje és a Mindenki 
Segít Napok. Sikeresen megtartották a félév első #mediagroup workhopot, ahol Bánki Beni 
volt a fellépő, és az esemény sikeresnek bizonyult. Jelenleg kidolgozás alatt áll egy TikTok 
munkacsoport annak érdekében, hogy több tartalmat tudjanak gyártani többek között az 
események népszerűsítése érdekében. Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy 
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Csordás Dorottya is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Beszámol arról, hogy február 4-én megrendezésre került a 
Welcome Day esemény a tavaszi félév során érkezett Erasmus programban részt vevő 
hallgatók számára, emellett februárban felkérték az új Főmentort. Február 28. és március 1. 
között részt vett a Hallgatói Önkormányzat Összetartásán, ezt követően március 4-én lezajlott 
egy Mentor fórum, ahol átbeszélték az elkövetkezendő időszak szervezését. Március 5-én 
kezdetét vette az Erasmus+ Start ösztöndíj időszaka, és március 12-én sor került a Kazinczy 
és Izabella utcai épületekben lévő büfék menüjeinek fordítására. Március 13. és 14. között a 
Mentor képzések előkészítése kapcsán tartott megbeszélést Dobó Péterrel, illetve március 
21-én részt vett egy Bizottsági ülésen. Csordás Dorottya arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, 
hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
 

Tóth Huba is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 
beszámolóját. Megosztja, hogy sor került egy szemeszternyitó Karibulira a 
Társadalomtudományi Karral és a Tanító- és Óvóképző Karral közösen. Maga az esemény 
kisebb sikerrel zajlott, azonban jó lehetőségnek bizonyult a jövőbeli kari együttműködésekre 
nézve. Elkezdődtek a tavaszi animátori képzések, és a héten kerül sor az utolsó képzésekre. 
Elkezdődtek a Gólyatábor megbeszélések a többi karral együtt, illetve megtörtént az 
Animátori kör alapdokumentumának frissítése is. Sikeresen lezajlott 2 megvendégelés, 
emellett részt vett a Hallgatói Önkormányzat Összetartásán. Tóth Huba Benedek arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 

 
 
 
 
 
 
 

5 
 



 

 
Osztényi Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Elmondja, hogy január 24-én sikeresen lezajlott a Nyílt nap, és február 7-én ért 
véget a Honorácior pályázatok bírálása. Január 30-án sor került egy újabb Nyílt napra a Kar 
mesterképzéseinek népszerűsítése érdekében, emellett február során egyeztetett Rigó 
Adriennel és Vikár Míra demonstrátorral a PPK Intézeti weblap fejlesztése kapcsán. 
Megosztja, hogy a Minőségirányítási Bizottság üléseinek a célja, egy mentorrendszer 
kialakítása. Mindezek mellett egyeztetett Somogyvári-Korb Attilával a tanulmányi 
ösztöndíjak kapcsán, részt vett EHÖK Tanulmányi Bizottsági üléseken, illetve a Kari 
tudományos és szakmai pályázatok bírálására is sor került. Osztényi Dóra arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 

  
Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja 

a beszámolóját. Arról számol be, hogy február 7-én részt vett egy Szerkesztőségi ülésen, ahol 
átbeszélték a féléves terveket, feladatokat, ezenkívül folyamatosan zajlottak a publikációk. A 
Verses Est és a Perspektíva szakmai napja szervezés alatt áll, továbbá a szemeszter kezdete 
óta részt vett Intézeti Tanácsokon és Elnökségi üléseken. Czingráber Péter arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 
 

2. Egyebek 

Lillik Dóra kérdezi a jelenlévőket, hogy bárkinek van-e mondanivalója az “Egyebek” 
napirendi pontra vonatkozóan. 

 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést  17:40 perckor lezárja. 
 
 
    
Budapest, 2025. március 25.    
 
 
    Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK 
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